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Abstract (en)
The printed articles (12) are arranged on the advancing device (10) in an imbricated formation (S), in which two printed articles (12) lying one on
top of the other rest in each case in an imbricated manner on a pair of subsequent printed articles (12). The printed articles (12) are advanced with
their leading edges (32) towards a stop (16). The top one of the printed articles (12) waiting in each case at the stop (16) is lifted by means of the
lifting element (40) in the region of the side edge (36') and gripped from below by the slide element (42). By displacing the slide element (42) in the
direction towards the stop element (38), the printed article (12') is curved upwards. In the region of the curvature, this printed article (12') is gripped
from below by a telescopically extensible transport belt (48') and transported away. <IMAGE>

Abstract (de)
Auf der Fördereinrichtung (10) sind die Druckereiprodukte (12) in einer Schuppenformation (S) angeordnet, in welcher jeweils zwei
übereinanderliegende Druckereiprodukte (12) schuppenförmig auf einem Paar nachfolgender Druckereiprodukte (12) aufliegen. Die
Druckereiprodukte (12) werden mit ihren Vorlaufkanten (32) gegen einen Anschlag (16) gefördert. Das oberste der jeweils am Anschlag (16)
anstehenden Druckereiprodukte (12) wird mittels des Anhebeelementes (40) im Bereich der Seitenkante (36') angehoben und vom Schieberelement
(42) untergriffen. Durch Verschieben des Schieberelementes (42) in Richtung gegen das Anschlagelement (38) wird das Druckereiprodukt (12')
aufgewölbt. Im Bereich der Aufwölbung wird dieses Druckereiprodukt (12') von einem teleskopartigen ausfahrbaren Förderband (48') untergriffen
und weggefördert.
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